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Érkezett : 2010 DEC 2 1.

Írásbeli választ igénylő kérdés
Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Fellegi Tamás
nemzeti fejlesztési miniszter úrnak

„Milyen tapasztalatai vannak az akciótervek társadalmi konzultációjának?”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A Nemzeti Fejlesztési Ügynökség (NFÜ) társadalmi konzultációra bocsátotta az európai unió s
támogatások felhasználására irányuló, 2011-2013-as időszakra vonatkozó akcióterveinek
tervezeteit. Az egyes programokhoz az észrevételeket, javaslatokat 2010 . december 15-ig
várták az NFÜ szakemberei .
A társadalmi konzultáció véget ért . Hiszem, hogy az ilyen partnerségi programok nagyba n
tudnak hozzájárulni egy-egy akcióterv sikeres kialakításához, végső soron hazánk sikeres
fejlődéséhez, az uniós támogatási források hatékony fejlesztési célú felhasználásához.

Mindezekre figyelemmel kérdezem Miniszter Urat :
1. Hogyan értékeli Ön a társadalmi konzultáció eredményét ?
2. Fontosnak tartja, hogy az ilyen átfogó, több évre szóló ügyekben – akár a jogalkotá s

terén is – rendszeresen legyen egyeztetés a civil partnerekkel ?
3. Mik a konzultáció tapasztalatai ?
4. Milyen változtatásokat hajtottak végre az egyes akciótervekben a beérkezett

vélemények alapján? Kérem, hogy ezt akciótervenként és konstrukciónként mutassák
be.

5. Milyen változtatásokat hajtottak végre a 2009-2010-es időszak akcióterveihez képest?

Kérem, hogy ezt akciótervenként és konstrukciónként mutassák be .



6. Mikorra várható, hogy újraindítják az európai uniós támogatások pályázatait?
7. Miképpen tervezik a pályázati kiírások társadalmi vitáját megszervezni?

Megtisztelő válaszait megköszönöm !

Budapest, 2010 . december 20 .

Tisztelettel:

Varju László
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